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P R O T O K Ó Ł Nr LI/24 

z obrad LI Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się dnia 29 lutego 2024 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad L Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu do przedstawienia opinii o zgłoszonych 

kandydatach na ławników w wyborach uzupełniających na kadencję lat 2024 – 2027. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

informacji o kandydatach na ławników. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej 

kontroli problemowej w Urzędzie Gminy Stara Biała. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

gminnej ewidencji zabytków położonym na terenie gminy Stara Biała w ramach 

środków pozyskanych z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla 

Partnerstwa „Obszar Funkcjonalny Miasta Płocka”. 

10. Przedstawienie Informacji o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

początkujących, mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Stara Biała. 

11. Sprawy różne. 

12. Zakończenie obrad. 
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Obrady rozpoczęto 29 lutego 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:32 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. T. Bętlejewski  

2. M. Downarowicz  

3. I. Kraska  

4. M. Lewandowska  

5. A. Malanowska  

6. H. Murawski  

7. A. Pawłowski  

8. J. Portalski  

9. K. Portalski  

10. M. Przyczka 

11. J. Sieradzki 

12. Z. Truchlewski  

13. M. Turowska-Burczyńska  

14. M. Wojtalewicz  

 

Ad.1. 

Sesję otworzyła i przewodniczyła jej Małgorzata Edyta Lewandowska – Przewodnicząca 

Rady Gminy. Stwierdziła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 13 radnych co 

stanowi quorum, wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  
Przewodnicząca Rady przywitała wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, Wójta 

Gminy Sławomira Wawrzyńskiego, Sekretarz Monikę Lisicką, Skarbnik Joannę Turalską, 
sołtysów, Pana Grzegorza Szkopka który przygotowuje fotorelację i opis z dzisiejszego 

spotkania, Panią Małgorzatę Bornińską odpowiedzialną za przygotowanie i obsługę 

posiedzenia w asyście Informatyka oraz mieszkańców gminy oglądających dzisiejsze 

posiedzenie. 

Przypomniała, że obrady rady gminy są nagrywane i będą utrwalone za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 
 
Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniem otrzymali  porządek obrad. 

Zapytała, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 

 

Wobec braku wniosków Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad. 

 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



3/9 
 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski,  

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski,  

M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (1) 

I. Kraska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (13 głosami „za”) zatwierdziła 

porządek obrad. 

 
 
Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali 

protokół z posiedzenia L sesji Rady Gminy. Do momentu rozpoczęcia Sesji nie wpłynęła żadna 

uwaga. Następnie zapytała radnych, czy mają zastrzeżenia do protokołu. 

Wobec braku uwag i zastrzeżeń Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie protokół  

z L sesji. 

 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski,  

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski,  

M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

NIEOBECNI (1) 

I. Kraska 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z L Sesji Rady Gminy został przyjęty (13 głosów 

„za”). 

 
 
Ad. 4. 

W swoim sprawozdaniu Wójt poinformował: 

„ 
- 12 lutego odbyły się w remizie OSP Proboszczewice konsultacje dotyczące budowy linii 

wysokiego napięcia Płock- Grudziądz. Konsultacje dotyczyły właścicieli gruntów  

w Kruszczewie,  Nowych i Starych Proboszczewicach, Ogorzelicach, Miłodrożu i we 

Włoczewie, 

- 22 lutego uczestniczyłem w spotkaniu z Wojewodą Mazowieckim, 

- 22 lutego został unieważniony przetarg na zagospodarowanie terenu przy zespole szkolno-

przedszkolnym w Wyszynie,  

- 26 lutego odbyłem spotkanie z przedstawicielami Orlenu w sprawie budowy kanalizacji 

sanitarnej w Srebrnej, 

- trwa postępowanie przetargowe na budowę ulicy Głogowej w Maszewie Dużym oraz przetarg 

na projektowanie dróg, 

- trwa również duże postępowanie przetargowe na budowę żłobka i przedszkola w Maszewie 

Dużym, 
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- 23 lutego podpisaliśmy umowy z Marszałkiem Województwa Mazowieckiego w ramach 

programów pomocowych Mazowsza, 20 tys. zł na zapobieganie bezdomności zwierząt  

w ramach programu Mazowsze dla zwierząt, 90 tys. zł na wsparcie dla sołectw Dziarnowo, 

Stara Biała, Nowe Draganie, Ulaszewo , Wyszyna i Srebrna w ramach programu Mazowsze 

dla sołectw. Połowa tej kwoty jest przeznaczona jest na zakończenie rozbudowy świetlicy 

wiejskiej w Dziarnowie a druga połowa na zagospodarowanie terenu przy ZSP w Wyszynie.  

W ramach programu Mazowsze dla sportu 92 312 zł oraz Mazowsze dla klimatu 112 883 zł 

przeznaczone są również na  zagospodarowanie terenu przy ZSP w Wyszynie. Z programu 

Mazowsze dla straży pożarnych uzyskaliśmy wsparcie w wysokości 190 000 zł  

z przeznaczeniem na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP Proboszczewice  

w wysokości 150 000 zł oraz 40 000 na remont garażu w remizie OSP Stara Biała. 

Z programu Mazowsze dla lokalnych centrów integracyjnych pozyskaliśmy 200 000 zł na 

budowę świetlicy wiejskiej w Ogorzelicach. 

Bardzo serdecznie dziękuję Panu Marszałkowi Woj. Mazowieckiego Adamowi Struzikowi za 

wsparcie finansowe dla gminy. Jako samorządowiec ma bardzo duże zasługi w równym 

rozwoju Mazowsza, szczególnie Mazowsza poza Warszawą. Myślę, że jest to dobra okazja aby 

przy okazji ostatnich umów, w imieniu wszystkich mieszkańców gminy serdecznie 

podziękować Panu Marszałkowi, Zarządowi województwa i wszystkim radnym sejmiku woj. 

mazowieckiego za wsparcie finansowe dla naszej gminy.” 

 
Przewodnicząca rady przywitała przybyłego w trakcie sprawozdania Wójta Przewodniczącego 

Rady Powiatu Lecha Dąbrowskiego oraz radną gminy Iwonę Kraskę. 

 
Przewodnicząca Rady przyłączyła się do podziękowań Wójta dla Marszałka Województwa 

Mazowieckiego Adama Struzika. Następnie poprosiła o zadawanie pytań do sprawozdania 

Wójta. 

 

W związku z brakiem pytań radnych przeszła do kolejnego punktu porządku obrad. 

 
 
Ad.5. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu do 

przedstawienia opinii o zgłoszonych kandydatach na ławników w wyborach uzupełniających 

na kadencję lat 2024 – 2027. 

Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosiła o zgłaszanie 

kandydatów na członków Zespołu. 

 

Na członków Zespołu zgłosili się radni:  

- radna Monika Turowska-Burczyńska, 

- radny Tomasz Bętlejewski, 

- radny Mariusz Downarowicz. 

Na Przewodniczącą Zespołu wybrano radną Monikę Turowską-Burczyńską. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 14 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski,  

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski,  

M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

uchwałę Nr 463/LI/24 w sprawie powołania Zespołu do przedstawienia opinii  

o zgłoszonych kandydatach na ławników w wyborach uzupełniających na kadencję lat 

2024 – 2027 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad.6. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni wcześniej otrzymali projekt uchwały  

w sprawie w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji  

o kandydatach na ławników. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

W związku z brakiem uwag i wniosków ze strony radnych Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 14 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski,  

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski,  

M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

uchwałę Nr 464/LI/24 w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

informacji o kandydatach na ławników (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad.7. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni wcześniej otrzymali projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli problemowej  

w Urzędzie Gminy Stara Biała. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Radny Hubert Murawski w związku z ponownym przedłużeniem terminu przedstawienia 

wyników kontroli poprosił Przewodniczącego komisji Rewizyjnej o wyjaśnienie mieszkańcom 

dlaczego termin został przesunięty i jak wygląda sytuacja na dzień dzisiejszy. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Pawłowski wyjaśnił, że w listopadzie 2023 r. 

zostało wystosowane pismo do Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Warszawie  

z prośbą o udzielenie informacji dot. drogi wojewódzkiej nr 559. Do chwili obecnej ta jednostka 

nie przesłała odpowiedzi. W związku z powyższym komisja ponownie wniosła o przedłużenie 

pracy nad kontrolą do 29 marca, oczekując na odpowiedź na skierowane pismo do MZDW.  

W dniu dzisiejszym zostało również wysłane pismo ponaglające o odpowiedź na pismo  

z listopada ubiegłego roku. 
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W związku z brakiem kolejnych pytań i wag ze strony radnych Przewodnicząca Rady poddała 

pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 14 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski,  

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski,  

M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

uchwałę Nr 465/LI/24 w sprawie zmiany uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej 

kontroli problemowej w Urzędzie Gminy Stara Biała (uchwała w załączeniu do niniejszego 

protokołu). 

 
 
Ad. 8. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków położonym na terenie gminy 

Stara Biała w ramach środków pozyskanych z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

Następnie poprosiła radnych o zabieranie głosu w przedmiotowej sprawie. 

 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 14 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski,  

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski,  

M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

uchwałę Nr 466/LI/24 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

gminnej ewidencji zabytków położonym na terenie gminy Stara Biała w ramach środków 

pozyskanych z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków (uchwała w załączeniu do 

protokołu). 
 
 
Ad. 9. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwoju Ponadlokalnego dla Partnerstwa „Obszar Funkcjonalny Miasta Płocka”. Następnie 

poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 
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Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 14 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski,  

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski,  

M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

uchwałę Nr 467/LI/24 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla 

Partnerstwa „Obszar Funkcjonalny Miasta Płocka” (uchwała w załączeniu do niniejszego 

protokołu). 

 
 
Ad. 10. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali Informacji o wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych i dyplomowanych  

w szkołach prowadzonych przez Gminę Stara Biała celem zapoznania się. Następnie zapytała 

czy radni mają uwagi do przedłożonej informacji. 

 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu porządku obrad. 

 
 
Ad. 11. 

W sprawach różnych: 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Sieradzki: 

 Poprosił, aby aktualne stawki opłaty za odbiór odpadów komunalnych były łatwo dostępne 

do odnalezienia na stronie internetowej gminy. 

 
Radny Adam Pawłowski: 

 Zapytał o odpowiedź ze Starostwa Powiatowego w sprawie zmiany organizacji ruchu, tj. 

montażu progów spowalniających na ul. Płockiej w Nowych Proboszczewicach (przy 

cmentarzu). 

 Zapytał Przewodniczącego Rady Powiatu Lecha Dąbrowskiego o nowe informacje dot. 

przebudowy drogi wojewódzkiej nr 540, tj. ul. Bielskiej w Nowych Proboszczewicach. 

Odpowiedź Wójta: 

 W najbliższym czasie zostaną zamontowane prawdopodobnie trzy progi spowalniające na 

ul. Płockiej. 

 
Przewodniczący rady Powiatu Lech Dąbrowski: 

 Odpowiadając na pytanie radnego Adama Pawłowskiego wyjaśnił, że przebudowa drogi 

wojewódzkiej nr 540 rozpocznie się w drugiej połowie roku. 
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W przypadku drogi wojewódzkiej nr 562 projektant poprosił o konsultacje  

z mieszkańcami, które odbędą się 7 marca 2024 r. W przyszłym roku powinna rozpocząć 

się realizacja. 

Dodatkowo poinformował, że jutro (1 marca) odbędzie się spotkanie z mieszkańcami dot. 

przebudowy drogi powiatowej w Wyszynie.  

Ponadto w przyszłym tygodniu rozstrzygany będzie przetarg na budowę chodnika  

w Starych Proboszczewicach przy drodze powiatowej w kierunku Gozdowa. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Jan Sieradzki: 

 Poinformował, że zgodnie z informacją, jaką otrzymał w Zarządzie Dróg Powiatowych, 

przy okazji budowy chodnika, wzdłuż ul. Sierpeckiej w Starych Proboszczewicach 

zostanie wyznaczone przejście dla pieszych  z aktywnym oznakowaniem (migającym 

znakiem). 

 
Radny Mariusz Downarowicz: 

 Zapoznał radnych z pismem mieszkańców ulic:  Konwaliowej, Na wzgórzu, Makowej, 

Wiślanej i Weneckiej w Brwilna w sprawie budowy kanalizacji i dróg oraz uzupełnienie 

oświetlenia drogowego.  

Przewodnicząca Rady: 

 Stwierdziła, że zarówno Radzie Gminy jaki i Wójtowi znane są potrzeby mieszkańców 

Brwilna jak i innych miejscowości, w związku z czym sukcesywnie realizowane są zadania 

inwestycyjne. 

Odpowiedź Wójta: 

 Wyjaśnił, że obecnym okresie na drogach, które nie są utwardzone, czyli drogach 

gruntowych występują problemy z niekomfortowym, utrudnionym przejazdem. W sytuacji 

stojącej wody w dołkach efektu nie daje bieżące równanie. Skutecznym rozwiązaniem jest 

budowa dróg, co w miarę możliwości jest realizowane. W przypadku Brwilna największy 

problem występuje na ul. Wiślanej. 

 
Radna Monika Turowska-Burczyńska: 

 Zapytał, czy budowa ul. Bunikiewicza w Nowych Proboszczewicach zostanie 

zrealizowana w terminie zgodnym z umową, tj. do końca maja. 

 Zapytała, kiedy zostanie odmulony staw w Nowych Proboszczewicach. 

Odpowiedź Wójta: 

 Rozpoczęcie budowy zależy od wykonawcy. Prawdopodobnie w marcu, gdy będzie 

sprzyjać pogoda. 

 Odmulenie zbiornika będzie wykonywane w terminie między 11 a 17 marca.  

 
Sołtys Bronowa-Zalesia Bogdan Jachimowicz: 

 Odniósł się do przedstawionych przez radnego Mariusza Downarowicza postulatów 

mieszkańców Brwilna. Stwierdził, że potrzeby są wszędzie i na terenie gminy jest wiele 

dróg gruntowych, które stwarzają problemy.  

 
Sołtys Brwilna Krzysztof Perkowski: 

 Poprosił o wydanie dyspozycji do zamontowania nowych tablic informacyjnych. 

 
Przewodnicząca Rady: 

 Na prośbę mieszkańców ul. Wiślanej w Brwilnie odczytała treść złożonego przez nich 

pisma z wnioskiem o budowę sieci kanalizacyjnej oraz budowę drogi w najbliższym 

możliwym terminie. 
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Odpowiedź Wójta: 

 Wyjaśnił, że budowa kanalizacji w ul. Wiślanej wiąże się z budową kolektora 

grawitacyjnego, przepompowni ścieków i kolektora tłocznego. W tej chwili 

zaprojektowana jest kanalizacja w ul. Wiślanej w Brwilnie, ul. Wycinki w Maszewie 

Dużym, ul. Azaliowej w Nowych Proboszczewicach oraz w Wyszynie. Na wybudowanie 

tych odcinków kanalizacji potrzeba około 4 mln zł.  

 
Radny Hubert Murawski: 

 Poinformował, ze również był adresatem pisma mieszkańców Brwilna, które przedstawił 

radny Mariusz Downarowicz. Stwierdził, że rozżalenie postulujących o budowę kanalizacji 

mieszkańców jest wynikiem tego, że odmówiono im, w momencie budowy swoich 

nieruchomości, pozwolenia na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków, ponieważ 

zaplanowana była budowa sieci kanalizacyjnej, która do tej pory nie została zrealizowana. 

W tej chwili korzystają z szamba i ich koszty sa wyższe niż przy zastosowaniu innej 

technologii.  

Odpowiedź Wójta: 

 Wyjaśnił, że w Brwilnie jest plan miejscowy, który zabrania lokalizacji przydomowych 

oczyszczalni ścieków, ze względu na tereny zabudowy mieszkaniowej. W związku z tym 

do czasu wybudowania kanalizacji sieciowej możliwe jest stosowanie jedynie szczelnych 

zbiorników. 

 
Sołtys Wyszyny Stanisław Wiśniewski: 

 Zapytał, kiedy zostanie wykonana kanalizacja w Wyszynie 

Odpowiedź Wójta: 

 Na budowę kanalizacji Spółkę musiałaby wspomóc finansowo Gmina. Budżet na 2024 rok 

jest zaplanowany, również w wieloletniej prognozie finansowej zaplanowanych jest wiele 

inwestycji. Aktualnie zaprojektowana jest kanalizacja w ulicach: Wycinki, Wiślana, 

Azaliowa i w Wyszynie. 

 
W związku z brakiem kolejnych pytań i uwag ze strony radnych Przewodnicząca Rady przeszła  

do kolejnego punktu porządku obrad. 

 
 
Ad. 12. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła obrady LI Sesji 

Rady Gminy Stara Biała. 

 
 
 

Przewodnicząca Rady Gminy 

 

 

   Małgorzata Lewandowska 

 

 


